
Hund til
nytte og glede

FØLGENDE OPPDRETTERE SITTER I PANELET:

Moderator: Anne L. Buvik

Christian Lauluten
kennel Vintervidda

Christian oppdretter alle de 
tre lapphundrasene. Han har 
vært med på å innmønstre 
lapphunder uten papirer inn 
i stamboken, og er opptatt 
av hvordan man kan styrke 
genetisk mangfold.

Espen har drevet oppdrett 
av greyhound siden 1975. 
Hans oppdrett har hatt stor 
innflytelse på rasen på 
verdensbasis. Han oppdretter 
også griffon bruxellois, og 
er veterinær av yrke.

Er norske hundeoppdrettere kunnskapsløse, kun opptatt av hundenes utseende og egentlig 
bare ute etter penger? I diskusjoner om hundeavl de senere år har den viktigste aktøren,  

nemlig hundeoppdretteren, i liten grad fått komme til orde. Veterinærer, forskere og talspersoner 
for ulike organisasjoner snakker OM hundeoppdrettere, men i svært liten grad MED dem.

Her er en mulighet for å møte et knippe anerkjente oppdrettere og høre deres synspunkter 
på blant annet avlsmål, metodikk, helse, genetisk mangfold, ansvar, internasjonalt samarbeid 

og hvordan man vil møte økte krav og forventninger fra samfunnet.

Velkommen til en spennende kveld med hundeavl i fokus
– sett fra oppdretternes ståsted!

Tirsdag 9. april kl. 18.00 på Litteraturhuset, Oslo

Espen Engh
kennel Jet

Elisabeth driver oppdrett 
av basset hound, italiensk 
spinone og de norske 
harehundrasene dunker 
og hygen. Hun har gode 
kunnskaper om krysningsavl 
på de norske rasene.

Elisabeth Aune Moseby
kennel Esta Cado

Petter har drevet oppdrett 
av flere terrierraser, men 
er i nyere tid mest kjent for 
sitt oppdrett av engelsk 
setter. Han har hunder som 
hevder seg med glans både 
på utstilling og jaktprøver. 

Petter Steen
kennel Valera
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